





25% خصم في سبا سراي في فندق ماريوت ماركيز سيتي سنتر الدوحة لحاملي بطاقات الائتمان أو الخصم من البنك التجاري.

25% discount at Saraya Spa in Marriott Marquis City Center Doha Hotel for commercial bank credit and debit credit card holders.

Terms and Conditions الشروط والأحكام

- الخصم ساري من 20 سبتمبر 2023 وحتى 31 أغسطس 2024.
- Discount is valid from 20 September 2023 until 31 August 2024.
- لا يمكن إستخدام الخصم مع أي عروض/حملات تسويقية أخرى وخلال فترة الأعياد والمناسبات الخاصة.
- Discount is not applicable in conjunction with any other offers/promotions and during special events and Eid.
- يجب الحجز مُسبقًا في النادي الصحي، نادي اللياقة البدنية، والمطاعم، ويتم الحجز بناعً على ما هو متوفر.
- Spa, gym, and restaurants require advanced reservations, and the reservation is booked based on availability.
- الخصومات غير سارية على منتجات التبغ والتجزئة.
- Discount is not applicable on tobacco and retail items.
- وجود **بطاقة خصم أو ائتمان سارية من البنك التجاري** شرط أساسي للإستفادة من هذه الخصومات.
- A valid Commercial Bank Credit or Debit card is required to be presented to avail the discount.
- الخصومات غير سارية على الدفعات التي يتم تسويتها على أساس الفاتورة.
- Discount is not available for bills settled on an invoice basis.
- للمجموعات المكونة من أكثر من ستة أشخاص سيتم التعامل مع حجوزات المطعم على أساس كل حالة وفقًا للعروض المتاحة.
- For groups of more than six persons, restaurant reservations will consider offers on a case-by-case basis.

کل شيء يمکن تحقيقه

everything is possible

cbq.qa

القديم الشكاوى القديم الق

رقم الترخيص 2023/7155

Shop with

Confidence

For Complaints and Suggestions 16001

License number 7155/2023